
 

BRM.0012.8.5.2023 

 
Protokół Nr 50/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  23 maja 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  

aleja Ratuszowa 36. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.00 do  12.34. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

     - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia. 

2. Pani Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

3. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

4. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 49/2023 z posiedzenia Komisji z 17 kwietnia 2023 r.  

4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

6. Ustalenie planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na II półrocze 2023 r. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 49/2023 z posiedzenia Komisji z 17 kwietnia 2023 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 49/2023 z 17 kwietnia 2023 r.? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. – stanowi załącznik do 

materiałów LXIX sesji RMI.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, iż w związku z nieobecnością przedstawicieli Wydziału Inwestycji, 

Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich, po zapoznaniu się z raportem   

o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. (przesłanym przez Biuro Rady Miejskiej 

drogą elektroniczną) przystępujemy do dyskusji. 

  

W uzgodnieniu z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich p. Michałem Jaśtakiem informuję, że wszystkie pytania  

i wątpliwości przekazane będą drogą e-mail do autorów raportu. W odpowiedzi na tę 

informację głos zabrał Prezydent Miasta Inowrocławia p. Ryszard Brejza informując, 

że postara się odpowiedzieć na wszystkie pytania zadane przez Komisję.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała dlaczego stan mieszkaniowy pokazany jest tylko na 30 czerwca 2022 r.  

a nie na 31 grudnia 2022  r. 
 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Odpowiedział, że takie dane były zawarte w GUS na dzień sporządzenia raportu.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zwróciła się do p. Magdaleny Kaiser Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu  

z pytaniem na co przeznaczone było dofinansowanie i czego dotyczy akcja ”Poznaj 

Polskę”.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Odpowiedziała, że dofinansowanie i akcja dotyczy wycieczek z poszczególnych 

szkół mających na celu poznanie kraju.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zwróciła się z pytaniem do p. Adriany Szymanowskiej Naczelnika Wydziału 

Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej, czy posiada wiedzę na jakim etapie jest 

przetarg Teatru Letniego.  

 

Adriana Szymanowska - Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Odpowiedziała, że odbył się pierwszy przetarg, a koszty znacznie przewyższały 

kwotę zabezpieczoną przez Miasto.   
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Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Powiedział, że kwota, jaką dysponuje Miasto na ten cel nie pozwala przystąpić do  

remontu. Dodał, że nastąpi drugi przetarg, ale również nie rokuje on pozytywnego 

rozstrzygnięcia i w taki przypadku pieniądze z tej puli zostaną wykorzystane na inne 

cele.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Wyraziła gratulacje z tytułu otrzymania przez Prezydenta Miasta Inowrocławia  

i Miasta Inowrocław nagród i wyróżnień.  

 

Ad 5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. – 

stanowi załącznik do materiałów LXIX sesji RMI. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję. 

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Zwrócił się z pytaniem do p. Skarbnik, ile wynosiło zadłużenie Miasta Inowrocławia 

w tamtym roku o tej porze. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Odpowiedziała, że spłacanych jest około 10 milionów złotych kapitału rocznie, czyli 

prawie 127 milionów byłoby zadłużenia na rok 2022 r. 

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Zapytał, czy w związku ze wzrostem inflacji Miasto Inowrocław utrzyma swoje 

finanse. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Poinformowała, że budżet miasta na ten rok jest już rozplanowany, bez żadnego 

wsparcia ze strony państwa.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała p. Dorotę Rutkowską Skarbnika Miasta Inowrocławia o opłaty adiacenckie, 

czy są w nich sprawy długoterminowych zaległości.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Poinformowała, że opłaty adiacenckie ściągane są na bieżąco i żadnych 

długoterminowych spraw nie ma.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała p. Magdalenę Kaiser Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu o inwestycje 

adaptacyjne pomieszczeń po mieszkaniu służbowym.  
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

W odpowiedzi poinformowała, iż są to pomieszczenia przy Szkole Podstawowej nr 6 

i zostaną przeznaczone na cele świetlicowe.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Skoro nie ma więcej chętnych do zadawania pytań to zamykam dyskusję  

i przechodzimy do głosowania. 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 9/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2022 r. Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 10/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania planu finansowego za 2022 r. Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu. 

 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2022 r. Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 11/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania planu finansowego za 2022 r. Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu. 

 

Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 12/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji 

o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2022 r. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww.  sprawozdania i informację. 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2023 r. – stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła propozycje do planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na II półrocze 

2023 r.  

 

LIPIEC 

− Propozycje działań dla dzieci i młodzieży w okresie letnich wakacji. Wizyta  

w Bibliotece Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące.  

SIERPIEŃ 

− Analiza wyników egzaminu po klasie VIII szkoły podstawowej.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące.  

WRZESIEŃ 

− Sprawozdanie z akcji LATO 2023 r. w aspekcie organizacyjnym i finansowym. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące.  

PAŹDZIERNIK  

− Informacja o stanie oświaty Miasta Inowrocławia. Wizyta w Szkole Podstawowej 

nr 6 w Inowrocławiu.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące.  

LISTOPAD 

− Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2024 r. 

− Informacja o działaniach w 2023 r. promujących Miasto.  

− Ustalenie planu pracy  Komisji na I półrocze 2024 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące.  

GRUDZIEŃ 

− Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2024 r. 

− Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 2024 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 
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Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Zwróciła się do p. Adriany Szymanowskiej Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej i p. Magdaleny Kaiser Naczelnika Wydziału Oświaty  

i Sportu z prośbą, aby swoje propozycje działań dla dzieci  i młodzieży w okresie 

letnich wakacji na lipcowym posiedzeniu przedstawili: p. Adriana Szymanowska 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej, p. Karol 

Legumina Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, p. Dorota 

Drobnik-Stefańska Dyrektor Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu, p. Tomasz Maliszewski Dyrektor Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu, p. Magdalena Kaiser Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu  

w imieniu dyrektorów inowrocławskich szkół podstawowych oraz p. Rafał 

Pierzchalski Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu.  

Ponadto zaproponowała, aby Komisja w miesiącu październiku odbyła się w Szkole 

Podstawowej nr 6 w Inowrocławiu oraz, po uzgodnieniu z członkami komisji oraz 

obecnymi Naczelnikami Wydziałów poinformowała, że Komisja w miesiącu lipcu 

odbędzie się 7 lipca br. o godz. 12.00. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na 

II półrocze 2023 r. wraz z uwzględnioną zmianą?  
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 13/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Oświaty i Kultury na II półrocze 2023 r. 

 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

 

Nie było.  

 

Ad 8.  Sprawy bieżące. 

 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było.  
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
 

 

Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 

 


